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Abstract (en)
The system has a washing module including a rigid sole (2) fixed at a distal end of a handle (1), where a washing pad (4) made of compressible
spongy material is provided against a lower plane surface (2a) of the sole. A drying module (10) includes a slide mounted to be slidable along
the handle and the washing pad of the sole, where the slide includes a scraper (11) directed perpendicular to an axis of the handle, so as to exert
a supporting force and a scraping action on an outer surface of washing pad during the displacement of the slide along the washing pad. An
independent claim is also included for a method for wringing the spongy washing pad equipping washing brushes.

Abstract (fr)
Procédé d'essorage du patin spongieux de lavage équipant les balais de lavage comprenant une semelle (2) sur laquelle est appliqué un
tel patin (4), et fixée à l'extrémité distale d'un manche (1), caractérisé en ce que le nettoyage et l'essorage du patin de lavage sont obtenus
simultanément en plaçant l'ensemble constitué par ladite semelle et ledit patin de lavage dans une position parallèle à l'axe du manche (1) et en
déplaçant un coulisseau comportant une raclette de nettoyage et d'essorage (10 , 11) le long dudit ensemble, ledit coulisseau exerçant, lors de ses
déplacements, une action de raclage sur la surface inférieure de la semelle (2) et une pression d'essorage sur ladite surface du patin de lavage.
L'invention concerne également un combiné de lavage permettant la mise en oeuvre de ce procédé.
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